870 Когда окончится труд мой

- 1. When all my labours and trials are o'er, And I am safe on that beautiful shore, Just to be near the dear Lord I adore Will through the ages be glory for me.
- 1. Когда окончится труд мой земной, Даст мне Спаситель на небе покой, Там навсегда буду с Ним пребывать И вечно славу Его созерцать.

Refrain

O that will be glory for me, Glory for me, glory for me! When by His grace I shall look on His face, That will be glory, be glory for me.

Припев

Славу Свою даст мне узреть, Славу Свою даст мне узреть! Буду на лик Его дивный глядеть, Славу Свою даст Он мне узреть!

- 2. When by the gift of His infinite grace,
 I am accorded in heaven a place,
 Just to be there and to look on His face
 Will through the ages be glory for me.
- 2. Место даровано в доме Отца Мне беспредельной любовью Христа. Ах, что за радость Его увидать И вечно славу Его созерцать.

Refrain

O that will be glory for me, Glory for me, glory for me! When by His grace I shall look on His face, That will be glory, be glory for me.

Припев

Славу Свою даст мне узреть, Славу Свою даст мне узреть! Буду на лик Его дивный глядеть, Славу Свою даст Он мне узреть!

- 3. Friends will be there I have loved long ago; Joy like a river around me will flow. Yet, just a smile from my Saviour I know, Will through the ages be glory for me.
- 3. Там многих встречу любимых друзей, Чудно свиданье вдали от скорбей! Благость Христа будем все воспевать И вечно славу Его созерцать.

Refrain

O that will be glory for me, Glory for me, glory for me! When by His grace I shall look on His face, That will be glory, be glory for me.

Припев

Славу Свою даст мне узреть, Славу Свою даст мне узреть! Буду на лик Его дивный глядеть, Славу Свою даст Он мне узреть!